关于申请2021年 “武汉大学优秀国际学生奖学金”的通知

各位国际学生：

To all International Students:

    为激励大家努力学习，鼓励大家积极参加校内外各种有益学习和身心健康的活动，提高大家努力学习、遵纪守法、热心奉献的自觉性与积极性，培养品学兼优的人才，国际教育学院将启动2021年国际学生优秀奖学金评选工作，现通知如下：

    To encourage you to study harder, to motivate you to actively participate in various academic and physical activities at school, to guide you to obey Chinese law consciously and own good quality of selfless dedication, to help you be excellent in both study and conduct, the School of International Education has started the selection process of “Wuhan University Scholarship for Excellent International Students” for 2021, the notice is as follows:

申请对象  Eligibility
    武汉大学在籍国际学生学历生（一年级新生除外），含本科生、硕士研究生、博士研究生，不包括汉语进修生以及校际交流生。

All registered international students (excluding first-year freshmen, Chinese Language short-term Program students, and exchange students), which include bachelor, master, and Ph.D.students.

奖励类别及获奖比例
Award Categories and Ratio
A类：武汉大学品学兼优优秀国际学生奖学金
    10人，3000元/人；
Type A Scholarship for Excellence in both Academic Performance and conduct:
    10 students, 3000 RMB per student.
B类：武汉大学成绩优异优秀国际学生奖学金
    1、一等奖 10人，2000元/人；
    2、二等奖 20人，1500元/人；
    3、三等奖 35人，1000元/人；
Type B  Scholarship for Excellence in Academic Performance:
First Prize: 10 students , 2000 RMB per student.
Second Prize: 20 students , 1500 RMB per student.
Third Prize: 35 students , 1000 RMB per student.
C类：武汉大学活动积极优秀国际学生奖学金
    1、一等奖 10人，2000元/人；
    2、二等奖 20人，1500元/人；
    3、三等奖 35人，1000元/人。
TypeC Scholarship for Active Participation in Various Activities :
 First Prize: 10 students, 2000 RMB per student.
 Second Prize: 20 students, 1500 RMB per student.
 Third Prize: 35 students, 1000 RMB per student.
申请方式Application
请扫描下方二维码，填写申请表。

Please scan the QR code below and fill in the application form
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截止时间 Deadline for Application
 2021年9月30日下午17:00
5 PM, Sep.30, 2021

 国际教育学院                                                                                       二〇二一年九月十六日 

School of International Education

September16,2021
   附：“证明材料”填写说明

PS：Instructions of certificating materials

//硕士和博士在填写“证明材料”栏时，文档中请分条填写公开发表的学术科研论文、所获发明专利、学术类竞赛获奖、学术科研项目获奖等，并提供相应证明材料（原件及复印件图片），填写格式为：序号+日期+成果名称+相关说明（如期刊名称、作者排名、期刊级别、影响因子、获奖级别）；

When filling in the "certificating materials" for postgraduates and PhDs, please fill in your published academic research papers, invention patents, academic competition awards, academic research project awards, etc. item by item, and provide corresponding certification materials (original and photocopy). Please follow the format: serial number + date + achievement name + relevant description (such as journal name, author ranking, journal level, impact factor, award level).

//研究生学术科研成果需界定时间期限为参评2020年9月1日至2021年8月31日，其他均视为无效；

The academic research achievements of postgraduates need to be within the time span from September 1, 2020 to August 31, 2021. Others are considered invalid;

//研究生公开发表学术论文，应是本人为第一作者或通讯作者（导师为第一作者，研究生为第二作者，参评时可视研究生为第一作者），其它均视为无效；

Postgraduates who publish academic papers publicly should be the first author or corresponding author (if the supervisor is the first author and the postgraduate is the second author, the postgraduate can be regarded as the first author in the evaluation). Others are considered invalid;

//研究生公开发表的学术论文需要出示武汉大学图书馆检索证明；

The academic papers published by postgraduates need to be verified by the search certificate of Wuhan University Library;

//研究生获得国家授权的发明专利，我校为第一专利权人，研究生为第一发明人或设计人（导师为第一发明人，研究生为第二发明人，参评时可视研究生为第一发明人），其他均视为无效。

For postgraduates with national patents or inventions, the school should be the first patentee, and postgraduates should be the first inventor or designer (if the tutor is the first inventor, the postgraduate is the second inventor, the postgraduate is considered the first invention in the evaluation.), others are considered invalid.                                                                           

